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§ 24   

Nämndens och förvaltningens frågor 

 

Aras Amin (M) frågade hur långt man kommit med planerna för 

digitalisering av ärendena (paddor) till politiker i Spånga-Tensta 

stadsdelsnämnd. 

Ida Malmborg svarade. 

 

Nämnden beslutade att ajournera mötet i 10 minuter, 20.15-20.25.  

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 24) 

 

 

 

   

 

 

 


